

INDICATIVE PROFIT RATES FOR WAKALA DEPOSITS

Enjoy attractive return when you invest in **Wakala Deposits** with Mashreq Al Islami with the flexibility of various tenures to suit your needs.

Currency	Tenor				
	1 Month	3 Months	6 Months	9 Months	1 Year
AED	2.21%	2.33%	2.46%	2.58%	2.91%
USD	2.70%	2.80%	2.90%	3.01%	3.32%
GBP	2.45%	2.55%	2.65%	2.78%	3.10%
EUR	0.94%	1.04%	1.14%	1.27%	1.60%

Wakala deposits can also be booked in other currencies as well as multiple profit payout options (e.g., Monthly, Quarterly & Half Yearly) to suit your financial needs.

Indicative Profit Rates are subject to change on weekly basis or from time to time for new Wakala Deposits at the sole discretion of Mashreq.

All indicative profit rates quoted above are in Annual Equivalent Rates. This is the estimated indicative profit rate, which illustrates what the return will be if profit were paid for a full calendar year. The profit will accrue for each calendar day in a month.

معدلات الربح الإرشادية لودائع الوكالة

استمتع بعائد مميز عند الاستثمار في **ودائع الوكالة** مع المشرق الإسلامي مع المرونة في الفترات المتنوعة التي تناسب احتياجاتك.

المدة					العملة
12 شهر	9 شهر	6 شهر	3 شهر	1 شهر	
2.91%	2.58%	2.46%	2.33%	2.21%	الدرهم الإماراتي
3.32%	3.01%	2.90%	2.80%	2.70%	الدولار الأمريكي
3.10%	2.78%	2.65%	2.55%	2.45%	الجنيه الأسترالي
1.60%	1.27%	1.14%	1.04%	0.94%	اليورو

يمكن أيضاً حجز وودائع الوكالة بعمليات أخرى بالإضافة إلى الخيارات المتعددة لدفع الأرباح (على سبيل المثال، شهرياً وربع سنوياً ونصف سنوياً) بحيث تناسب احتياجاتك المالية.

تخضع معدلات الأرباح الإرشادية للتغيير على أساس أسبوعي أو من وقت لآخر بالنسبة لودائع الوكالة الجديدة حسب تقدير المشرق وحده.

جميع معدلات الأرباح الإرشادية المذكورة أعلاه هي بمعدلات سنوية مكافئة. ويعتبر هذا معدل الربح الإرشادي التقديري الذي يوضح ما سيكون عليه العائد في حال تم دفع الربح لمدة سنة تقويمية كاملة. سيتم احتساب الربح لكل يوم تقويمي في الشهر.